
SKRAJŠAN ZAPISNIK
11. seje zbora združenega dela skupščine občine Ljubljana Vič-
Rudnik, ki je bila 20. februarja 1979 po končani seji vseh zborov.

Sejo zbora združenega dela je sklical in vodil predsednik zbora
•tov. Slojan GOMEZELJ.

Sprejet je bil naslednji

DNEVNI RED:

1. Ugotovitev sklepčnosti in verifikacija pooblastil,
2. Odobritev skrajšanega zapisnika 10. seje zbora,
3. Obravnava in sprejem osnutka odloka o proračunu občine

Ljubljana-Vič-Rudnik za leto 1979,
4. Obravnava in sprejem predloga družbenega dogovora o

osnovah in merilih za podeljevanje priznavalnin borcem NOV
in drugih vojn, ki jih urejajo občinske skupščine s svojimi pred-
pisi,

5. Obravnava in sprejem predloga odloka o sprejemu zazidal-
nega načrta za del zazidalnega otoka PS-3-3 Center-Rakov-
nik.

6. Obravnava in sprejem predloga odloka o določitvi zemljišč,
namenjenih za stanovanjsko in drugo kompleksno graditev na
območju zazidalnega otoka RS-1 in RS-2 Rudnik,

7. Obravnava in sprejem osnutka odloka o merilih za razvrščanje
objektov, ki so bili zgrajeni brez lokacijskega dovoljenja in so
bili v uporabi pred 16). 4. 1978,

8. Obravnava gradiva skupščine mesta Ljubljane,
9. Vprašanja in predlogi delegatov.

Ktočki 1.
Na podlagi oddanih pooblastil delegatov je bilo ugotovljeno, da

je od 49 delegatov zbora združenega dela prisotnih 34 delegatov.
Seje zbora združenega dela se niso udeležili delegati nasled-

njih delegatskih konferenc:
— DK št. 2 — Elektroinštitut »Milan Vimar«
— DK št. 6 — IGO,
— DK št. 7 — Elektromontaža Ljubljana,
— DK št. 13 — Kemijski institut »Boris Kidrič«,
— DK št. 20 — Slovenijales -TOZD Lesni in gradbeni material,
— DK št. 21 — Tiskarna Ljubljana,
— DK št. 22 — SOZD Mercator-TOZD Grosist,
— DK št. 24 — Gostinsko podjetje Vič,
— DK št. 25 — HP Kolinska-TOZD Vinocet,
— DK št. 27 — Tobačna tovarna Ljubljana DSSS,
— DK št. 29 — Inženirski biro Elektroprojekt,
— DK šr. 32 — SGP Grosuplje-TOZD Splošne gradnje Vič-

Rudnik.
— DK št. 36 — Osnovna šola Oskar Kovačič,
— DK št. 39 — Fakulteta za elektrotehniko in
— DK št. 43 — Zdravstveni dom Ljubljana-TOZD Osnovno

zdravstveno varstvo Vič-Rudnik.

K točki 2.
SKLEP: Zbor združenega dela je brez pripomb soglasno spre-

jel skrajšan zapisnik 10. seje zbora združenega dela z dne 23. ja-
nuarja 1979.

K točki 3.
Uvodno poročilo k osnutku odloka o proračunu občine Ljub-

Ijana Vič-Rudnik za leto 1979 je bilo podano na skupni seji vseh
zborov.

DK št. 46 in 48 — Kmetijska zadruga Ljubljana in delegacija za-
sebnih kmetovalcev — delegatka tov. KRVINA Marija ugotavlja,
da bo v kratkem ustanovljena SIS za razvoj kmetijstva, ki še nima
sredstev za svoje delovanje. Finančna sredstva za delovanje te
skupnosti so predvidena v minimalni višini 4.950.000 dinarjev in
še ta so nezagotovljena. Zato ostaja kmetijstvo prav na koncu
proračunskih sredstev. Po podatkih sodi občina Ljubljana Vič-
Rudnik izmed 60 slovenskih občin na 53. mesto, torej je med ti-
stimi, ki naj bi prejemala dotacijo. Občina Ljubljana Vič-Rudnik
deluje v sklopu mesta Ljubljane to je med najbogatejšimi sloven-
skimi občinami toda s sredstvi je prikrajšana povsod, najbolj pa to
občuti kmetijstvo v občini.

Ugotavlja, da so sredstva v višini 1.400.000 za kritje odplačila
obresti za kredite zelo minimalna. Zato bi bilo potrebno čimpreje
učinkoviteje pomagati družbenemu in zasebnemu sektorju kme-
tijstva za njihov nadaljnji razvoj.

Delegaciji sta imeli pripombo na vgraditev dvigala v občinski
stavbi.Postavka za dvigalo je namreč dvakrat večja kot prispevek
občine za celotno kmetijsko dejavnost v občini.

Zato delegaciji predlagata, da se postavka za dvigalo odloži še
za eno leto. Iz teh sredstev naj se dodeli premostitvena sredstva
SIS za kmetijstvo za leto 1979. Če bodo sredstva podpisnikov do-
tekala po predvidenem planu naj SIS za kmetijstvo vrne v prora-
čunsko postavko za prihodnje leto.

DK čt. 40 FNT DSSS — delegat ČADEŽ Andrej vprašuje zakaj
je v bilanci prihodkov občine za leto 1979 in sicer v postavki 03-
davek od osebnega dohodka iz samostojnega opravljanja inte-
lektualnih storitev-indeks v višini 125 tako visok. Ali je v tej oceni
predviden 40-odstotni davek iz intelektualnih storitev osnutka
dogovora o usklajevanju davčne politike v letu 1979?

Pismeni pripombi sta dostavili še delegatski konferenci št. 35
— Osnovna šola Bičevje in DK št. 49 Drtžavni organi in družbe-
nopolitične organizacije, ki bosta posredovani v obravnavo pred-
lagatelju odloka o proračunu občine.

SKLEP: Zbor združenega dela je soglasno sprejel osnutek od-



loka o proračunu občine Ljubljana Vič-Rudnik za leto 1979 s pn-
pombami, predlogi in stališči, ki so jih posredovale delegacije v
pisni ali ustni obliki, katere naj sestavljavec po možnosti upošteva
v predlogu odloka.

Ktočki4.
Uvodno poročilo k predlogu družbenega dogovora o osnovah

in merilih za podeljevanje priznavalnin borcem NOV in drugih
vojn, ki jih urejajo občinske skupščine s svojimi predpisi, je bilo
podano na skupni seji vseh zborov.

SKLEP: Zbor združenega dela je soglasno brez pripomb spre-
jel predlog družbenega dogovora o osnovah in merilih za podelje-
vanje priznavalnin borcem NOV in drugih vojn, ki jih urejajo ob-
činske skupščine s svojimi predpisi.

Ktočki5 '
Uvodno obrazložitev k predlogu odloka o sprejemu zazidal-

nega načrta za del zazidalnega otoka RS-3-3 Center-Rakovnik je
podala tov. JERŠEK ing. Alenka, vodja odseka za urbanizem v
upravi SO Ljubljana Vič-Rudnik.

V razpravi je sodeloval tov. PEVEC Martin, delegat DK št. 15 —
HOJA-TOZD Stavbno mizarstvo. Tov. Pevec meni, da namen
ravne strehe nad postajo milice ni dovolj jasno obrazložen, kot
tudi ne namembnost obstoječe »Kukovčeve hiše«.

Obrazložitev in pojasnilo na pripombo delegata sta podala tov.
Jeršek ing. Alenka in tov. Vili Belič, predsednik SO.

SKLEP: Zbor združenega dela je soglasno sprejel predlog od-
loka o sprejemu zazidalnega načrta za del zazidalnega otoka RS
3-3 Center-Rakovnik.

K točki 6.
Krajšo uvodno obrazložitev k predlogu odloka o določitvi zem-

Ijišč, namenjenih za stanovanjsko in daigo kompleksno graditev
na območju zazidalnega otoka RS-1 in RS-2 Rudnik je podala
tov. Alenka ing. JERŠEK.

SKLEP: Zbor združenega dela je soglasno brez pripomb spre-
jel predlog odloka o določitvi zemljišč namenjenih za stanovanj-
sko in drugo kompleksno graditev na območju zazidalnega otoka
RS-1 in RS-2 Rudnik. r

K točki 7.
Uvodna obrazložitev k osnutku odloka o merilih za razvrščanje

objektov, ki so bili zgrajeni brez lokacijskega dovoljenja in so bili v
uporabi pred 16. 4. 1978 je bila podana na skupni seji vseh zbo-
rov.

DK št. 45 — Ljubljanske mlekarne-TOZD Posestvo, delegat
MESOJEDNIK Miha predlaga, da se 4 in 5. člen odtoka, to so ob-
jekti, ki se ne rušijo takoj pristopi k vključitvi komunalnih priključ-
kov (elektrika, voda, kanalizacija, plin), s tem da so poravnani
ustrezni komunalni prispevki.

SKLEP: Zbor združenega dela je soglasno sprejel osnutek od-
loka o merilih za razvrščanje objektov, ki so bili zgrajeni brez loka-
cijskega dovoljenja in so bili v uporabi pred 16.4.1978 s priporo-
čilom DK št. 45, ki zavezuje predvsem izvajalce tega odloka.

K točki 8.
H gradivu za 12. sejo zbora združenega dela skupščine mesta

Ljubljane so bile posredovane naslednje pripombe in stališča:
K točki 9. »Predloga odloka o spremembi odloka o dopolnitvi

odloka o urbanističnem programu mesta Ljubljane za lokacijo ob-
jektov osnovne šole in vzgojnovarstvene organizacije s pripada-
jočimi igrišči v območju VS-245-7-Škofljica« se na predlog izvrš-
nega sveta SO Ljubljana Vič-Rudnik ter na pobudo krajevne
skupnosti Škofljica posreduje na seji zborov skupščine mesta
Ljubljane sledeča pripomba: »poleg omenjenih parcel iz 1. člena
predloga odloka se dodajo še zemljišča s parc. št. 961 in 962 k.p.
Lanišče VS-245-7-Škofljica«.

DK št. 35 — Osnovna šola Bičevje je posredovala pismeno pri-
pombo k točki 4 — predlogu programa akcij v mednarodnem letu
otroka. Med predlaganimi akcijami je več takih, pri katerih bi bilo
smiselno glede na značaj že opravljenega dela oziroma tekočega

dela, da naj jih opravi Pedagoški institut. Pripombe delegatske
konference bodo v celoti posredovane po delegatih na sejo ZZD
SML

SKLEP: Zbor združenega dela je soglasno sprejel pripombe
izvršnega sveta SO na 9. točko predlaganega odloka in pripombe
v pisni obliki delegatske konference št. 35. katere naj delegacija,
ki bo delegirana za sejo ZZD SML, prenese na ta zbor.

Za 12. sejo skupščine mesta Ljubljane je zbor združenega dela
določil naslednje delegate:

Področje gospodarstva:
— JUVANČIČ Janez, DK št. 4, Iskra-TOZD SEM,
— PETERNEL Ciril, DK št. 16, HOJA-TOZD Galanterija Pod-

peč,
— INTIHAR Ludvik, DK, št. 9. Iskra TEI Horjul,
— PEČJAK Miha, DK št. 18, Mizarstvo Vič;
Področje kulture in prosvete:
— KUNSTEU Alojz, DK št. 37, Šolske delavnice TŠ,
— ČADEŽ Andrej, DK št. 40, Fakulteta za naravoslovje in teh-

nologijo,

Področje zdravstva in sociale:
— ŽOHAR Milan, DK št. 42 — Center za socialno delo Vič-

Rudnik
Področje obrti:
— VIDMAR Stane, DK št. 44 '
Področje kmetijstva:
— REMŠKAR štefan, DK št. 46, Kmetijska zadruga Ljubljana.
Zbor združenega dela predlaga, da se za 13. sejo skupščine

mesta Ljubljane, ki bo dne 29. marca 1979, določi delegate dele-
girane za 12. sejo ZZD, občinske skupščine, ki bo dne 20. marca
1979 iz naslednjih delegatskih konferenc:

— DK št. 8 — TOVIL-tovarna vijakov,
— DK št. 19 — ZMAGA-proizv. trg. podjetje,
— DK št. 22 — SOZD Mercator-TOZD Grosist,
— DK št. 27 — Tobačna tovarna Ljubljana, DSSS
— DK št. 35 — Osnovna šola Bičevje,
— DK št. 38 — Fakulteta za arhitekturo, gradbeništvo in geo-

dezijo,
— DK št. 42 — Zdravstveni dom Ljubljana, TOZD Osnovno

zdrav. varstvo Vič-Rudnik,
— DK št. 44 — Obrtniki in •
— DK št. 48 — Skupnost kmetov nekooperantov.

K točki 9.
DK št. 15 — HOJA, DSSS, delegat PEVEC Martin postavlja

vprašanje glede nepopolnih odgovorov in pravočasnosti objav-
Ijanja odgovorov na delegatska vprašanja v prilogi Naše komune.
Hkrati predlaga, da bi vprašanja in predloge delegatov vključili
tudi v dnevni red skupne seje vseh zborov.

Točka vprašanja in predlogi delegatov naj se razširi na »vpra-
šanja, predlogi in odgovori delegatov«.

Pojasnilo na pravočasnost objavljanja odgovorov je podal tov.
BELIČ Vili, predsednik SO.

Delegatsko vprašanje v pisni obliki je dostavila DK št. 35. —
Osnovna šola Bičevje glede plana potreb po investicijskih dopol-
nitvah pri Osnovni šoli Bičevje za dokončno pridobitev uporab-
nega dovoljenja.

Seja zbora združenega dela je bila zaključena ob 18.30 uri.

Zapisnik sestavil:
TONE POKOVEC, l.r.

Predsednik zbora:
STOJAN GOMEZELJ, l.r.


